
Ten rząd nie musi się wszystkim podobać.
Musi być skuteczny

Mamy naprawdę bardzo dobry rząd, który nie składa się tylko z Antoniego Macierewicza,
Mariusza Kamińskiego i Zbigniewa Ziobry – mówiła dziś w Sejmie Elżbieta Witek.

Rzecznik PiS oświadczyła, że partia Jarosława Kaczyńskiego jeszcze podczas kampanii wyborczej
deklarowała, że nowy rząd nie będzie składał się z celebrytów. – Dobieramy ludzi, którzy chcą dobrej
zmiany, którzy chcą pracować dla Polski – oświadczyła.

Witek dodała, że gabinet PiS-u "nie musi się wszystkim podobać, ale musi być skuteczny".
Zapowiedziała również, że dziś odbędzie się pierwsze powyborcze posiedzenie klubu PiS, na którym
zostaną wybrane nowe władze.
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